
Protokoll 
 
Extra styrelsemöte Karlskoga Golfklubb 

 
Datum: 2023-12-04 
Tid: kl. 18.00 
Plats: Kansliet, Karlskoga GK 
 
Närvarande: 
 
Nils Varg    Ordförande 
Christine Granath  Ledamot 
Thomas Sättermann Ledamot 
Liselott Abrahamsson Ledamot 
Bengt Holm    Ledamot 
Torbjörn Täpp   Suppleant  
Marcus Grimstad  Adjungerad 
 
 
 
 
 
Dagordning 
 
§ 1  Mötets öppnande 
   

Nils hälsade samtliga närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Val av sekreterare 

  
Styrelsen beslutade att 
välja Marcus Grimstad att föra protokoll under mötet. 
 

§ 3  Val av justerare 
 

Styrelsen beslutade att 
välja Thomas Sättermann att justera protokollet. 

 
§ 4  Godkännande av dagordning 
 
   Styrelsen beslutade att 
   godkänna dagordningen. 

 
§ 5  Konstituerande 

 
Styrelsen beslutade att 
välja Christine Granath som kassör 
välja Bengt Holm till vice ordförande 
välja Marcus Grimstad som adjungerad sekreterare 
 
 
 
 
 



§ 6  Val av firmatecknare 
 

Styrelsen beslutade att 
firman tecknas av Nils Varg, Christine Granath och Marcus Grimstad 
var för sig.  
 

§ 7  Arbetsgrupper 
 

• Processarbete styrelse-SISU 
Genomförs i Karlskoga 10 februari med styrelsen, kommittéordförande, 
Mikael och Marcus. Nils kontaktar Kristin Adamsson på SISU, Marcus skickar 
inbjudan till berörda när tider och lokal är bestämt. 

• Ligaspel/tidsbokning 2024 
Marcus, Bengt, Thomas, Liselott. Liselott är sammankallande och första 
mötet sker i kansliet 11 december kl. 14.00. 

• VPL, klubb och junior 
Marcus kontaktar Henrik Jehrn och Janne Jacobsen och arbetar fram ett 
förslag till ersättning vid tävlingar för juniorer för beslut av styrelsen. Arbete 
med verksamhetsplaner sker efter processarbetet. 

• Pro i framtiden 
Efter processarbetet. 

• Nya stadgar 
Marcus lämnar ett förslag till styrelsen utifrån mallen Mallstadgar för golfklubb 
med Golf AB, skall klart mitten av februari 2024 för att kunna föreslås till 
vårårsmötet. 

• Marknad 
Efter processarbetet. 

 
§ 8  Styrelsemöten 2024 
  1/2, 11/3, 27/3 (vårårsmöte), 13/5, 24/6, 19/8, 21/10, 28/11 (höstårsmöte). 
 
§ 9  Övriga ärenden 
 

Marcus och Nils har träffat representanter från Karlskoga Kommun angående 
problemen med dagvatten på tomterna på östra sidan av Södra Parvägen. De har 
fått tillåtelse att använda rangen för att komma åt att röja sly och rensa diket som 
ligger i anslutning till tomterna. En liten fångstdamm kommer att anläggas i slutet av 
nätet på rangen som våra dräneringar kommer att anslutas till. En större 
fångstdamm anläggs i anslutning till den tänkta förlängningen av Södra Parvägen på 
kommunens mark. Kommunen står för alla kostnader och eventuella skador på vår 
mark i samband med arbetet. Marcus och Daniel Bergh stämmer av till våren 
angående eventuella skador. 
 
Bengt har gjort en inventering av skog tillsammans med  Jonny Karlsson. Gallring 
har skett vid två tillfällen sedan 2005. Skogen är ung och välskött och något behov 
av en större gallring finns inte för närvarande. Det behöver dock röjas sly på 18-
hålsbanan, framför allt mellan hål 6 och 8 samt mellan hål 1 och 2. 
 
Fråga om kommunikation kring styrelsens och föreningens arbete. Marcus stämmer 
av med styrelsen vid frågor om styrelsen arbete. 
 
Styrelsen säger nej till Harald Göransson fråga om ny infart till tomtområdet mellan 
parkeringen och Mays Hellbergs tomt. 
 



Torbjörn frågade om det finns någon långtidsplan för banan. Marcus mailar ut 
masterplanen som den ser ut idag. 

 
§ 10 Nästa styrelsemöte, mötets avslutande 
 

Nils tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. Nästa ordinarie 
styrelsemöte genomförs 2024-02-01 

 
     
Vid protokollet          Justeras 
 
 
 
Marcus Grimstad         Thomas Sättermann 
 
 
Planerade möten 2024 
 
2024-02-01 
2024-03-11 
2024-03-27 (vårårsmöte) 
2024-05-13 
2024-06-24 
2024-08-19 
2024-10-21 
2024-11-28 (höstårsmöte) 
 
 

 


